



CAN YOU FILL THESE BOOTS?



The Chapleau Volunteer Fire Department is currently accepting applications for the position of Volunteer Firefighter.

The Township of Chapleau is an equal opportunity employer and as such the Chapleau Fire Department strives to ensure that all citizens who wish to join the Fire Department have an equal opportunity to do so. This Fire Department Recruitment Policy sets standards by which all persons applying will be rated in an equitable fashion without fear of favouritism or discrimination.

The Recruitment Process includes:

Interview

Physical Agility Exam

Written Aptitude Test

Suitable applicants will require a Criminal Reference Check and Medical
DZ Licence an asset

The full Recruitment Policy (including application) is available at www.chapleau.ca

Applications may also be picked up at the Civic Centre

Township Office, 20 Pine ST. W.

Deadline date for application submission is **February 15th, 2019** at 4:00 p.m.

Applications may be dropped off at Civic Centre or mailed to the undersigned.

For more information contact:

Township of Chapleau Volunteer Fire Department

Box 129 Chapleau, ON P0M 1K0

Fire Chief Ken Groves



AVEZ-VOUS L'ÉTOFFE D'UN POMPIER VOLONTAIRE?



Le Service d'incendie de Chapleau accepte à présent des nouvelles recrues.

Le Canton de Chapleau est un employeur qui offre l'égalité professionnelle et en tant que tel, le Service d'incendie de Chapleau s'efforce d'assurer les mêmes chances d'embauche à tous les citoyens et citoyennes qui se présentent comme candidat-e-s. Cette politique assure que toute personne qui pose sa candidature au Service d'incendie sera traitée de manière équitable et impartiale.

Le processus de recrutement englobe:

Une entrevue

Un examen d'agilité physique

Un test d'aptitude par écrit

Les postulants doivent fournir une vérification criminelle et un examen médical

Un permis de catégorie DZ est un atout

La Politique complète de recrutement (y compris le formulaire de candidature) se trouve en ligne au www.chapleau.ca

Des formulaires sont aussi disponibles au Centre civique

l'Hôtel de ville, 20 rue Pine O.

La date de tombée pour poser sa candidature est le **15 février 2019** à 16h.

On peut remettre sa demande en personne au Centre civique ou la poster au soussigné.

Pour plus de renseignements, contacter:

Le Service d'incendie du Canton de Chapleau

C.P. 129 Chapleau, ON P0M 1K0

Ken Groves

Chef des pompiers